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W imieniu mieszkaric6w Wfocfawka zwracam siq z pro5ba o umo2liwienie korzystania z

otwartych basen6w wszystkim mieszkafcom Wfoctawka. Sytuacja jaka ma miejsce obecnie

jest bardzo zla, wejjcia na basen opanowaly grupki mtodzie2y nawzajem siq wspierajqce, co

skutecznie uniemo2liwia wstqp na basen matych dzieci z rodzicami grzecznie stojqcymi w

kolejce. Mieszkaficy ubolewajq, 2e nie ma na basenie osoby, kt6ra by skutecznie

respektowata zasady wej6cia na basen i umo2liwiata korzystanie z basen6w wszystkim

mieszkaficom, a w szczeg6lno6ci tym najmtodszym. Umo2liwienie mieszkaficom na

bezkosztowe korzystanie z basen6w byfo Swietnym pomyslem. Mieszkaricy zwracajq siq z

pro6bq o skierowanie pracownika basenu w celu dopilnowania porzqdku podczas wejScia na

basen lub wprowadzenia innych zasad umo2liwiajqcych korzystanie z basen6w wszystkim

osobom a nie tylko grupie wspierajqcych siq os6b.


